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Vážení športoví priatelia,
Stretávame sa pri jednom z vrcholov klubo-
vej sezóny 2023/24. Najvyššia pohárová súťaž 
vo futbale, ktorá má od sezóny 2011/12 názov  
Slovnaft Cup, každým ročníkom získava na kva-
lite a aj popularite. Čísla za túto sezónu sú jasné 
– už po skončení štvrťfinálových zápasov celková 
návštevnosť všetkých zápasov (113 298 divákov) 
prekročila doterajší „celoročníkový“ rekord zo se-
zóny 2018/19 (110 432 divákov). K nim v semi-
finále pribudlo ďalších viac ako 10 000 divákov, 
takže momentálne sme na skvelom čísle 123 552 
divákov. Po skončení finále nový rekord bude ur-
čite vyšší ako 130 000 divákov. Za to patrí vďaka 
všetkým zúčastneným tímom a aj všetkým divá-
kom, ktorí prišli povzbudiť svojich hráčov alebo 
pozrieť si na svojom štadióne kluby a hráčov inak 
nedosiahnuteľných.

Slovnaft Cup aj v tejto sezóne napísal skvelé fut-
balové príbehy, kde sa proti klubom z najvyšších 
súťaží presadili aj tímy z prostredia amatérskeho 
a regionálneho futbalu. Treťoligová Odeva Lipa-
ny na svojej spanilej ceste do semifinále zdola-
la dva kluby MONACOBET ligy ako aj jeden klub 
Niké ligy. Právom tak získa finančnú odmenu pre 
najlepší tím z tohto prostredia. 

Do finále sa po tretí raz za sebou prebojo-
val obhajca – FC Spartak Trnava – a v prípa-
de víťazstva bude novým rekordérom v počte  
kontinuálnych triumfov, pretože trojnásobné ví-
ťazstvo za sebou si viac ako päťdesiatročná histó-
ria tejto súťaže nepamätá. Nebude to mať vôbec 
ľahké, pretože jeho vyzývateľ – MFK Ružomberok 
– má zo zápasov v ostatných troch sezónach prá-
ve so Spartakom výrazne lepšiu bilanciu. Pred 
oboma finalistami je teda výzva potvrdiť tie svo-
je série. Navyše, a predovšetkým, víťaz Slovnaft 
Cupu bude slovenský futbal reprezentovať v Eu-
rópskej lige UEFA, čo zvyšuje šance, aby sa doká-
zal prebojovať do skupinovej fázy ak nie Európ-
skej, tak aspoň Konferenčnej ligy UEFA. 

Som presvedčený, že k čo najlepšej úrovni zá-
pasu prispeje aj jeho dejisko. Košická futbalová  
aréna je už dokončená a práve finále Slovnaft 
Cupu bude, svojím spôsobom, generálkou na to, 
aby do metropoly východu na jeseň mohlo zaví-
tať aj reprezentačné áčko. Pohárové finále pre-
verí všetky zložky spojené s organizáciou zápasu 
a som presvečený, že to všetci spoločne zvládne-
me.

A ako každý rok moje tradičné želanie.

Nech vyhrá ten lepší a nech čo najlepšie 
reprezentuje Slovensko v pohárovej Európe.

Ján Kováčik
prezident SFZ 
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BRANKÁRI
1 Dominik Ťapaj   10.05.2004
33 Branislav Sokol   15.09.2004
34 Tomáš Frühwald  23.09.2002

OBRANCOVIA
2 Alexander Mojžiš  02.01.1999
3 Ján Maslo   05.02.1986 
22 Šimon Gabriel    28.05.2001
23 Giuliano Antonio Marek 05.03.2005
28 Alexander Selecký  08.10.2002
32 Matúš Malý   11.07.2001
39 Juraj Kotula   30.09.1995

STREDOPOLIARI
4 Oliver Luterán   06.09.2001
6 Timotej Múdry   04.04.2000
7 Kevin Švehla   22.07.2005
8 Kristóf Domonkos  17.08.1998
10 Samuel Šefčík   04.11.1996
11 Samuel Lavrinčík  10.07.2001
17 Adam Tučný   21.05.2002
24 Marek Zsigmund   20.04.1997
30 Martin Chrien   08.09.1995
38 Viktor Úradník   11.08.2004

ÚTOČNÍCI
13 David Jackuliak   02.08.2003
14 Jan Hladík   21.09.1993
15 Štefan Gerec   10.11.1992
18 Martin Boďa   02.02.1997
20 Marián Chobot   31.08.1999

MFK Ružomberok

CESTA DO FINÁLE:
2. kolo: ŠK Dynamo Diviaky (v)     4:0
3. kolo: TJ Sokol Zubrohlava (v)     3:0
4. kolo: MFK Tatran Liptovský Mikuláš (d)    1:1, 4:3 p.k.
5. kolo: FK Pohronie Žiar nad Hronom Dolná Ždaňa (d) 2:0
Štvrťfinále: FK DAC 1904 Dunajská Streda (v)  1:0
Semifinále: ŠK Odeva Lipany (v)    5:0
Semifinále: ŠK Odeva Lipany (d)    0:1

REALIZAČNÝ TÍM:
Hlavný tréner:   Ondřej Smetana
Asistent trénera:  Peter Tomko
Asistent trénera:  Jozef Kapláň
Asistent trénera:  Marek Herčut
Tréner brankárov: Ľuboš Hajdúch
Vedúci tímu:  Matej Šavol

Fyzioterapeut:  Ingrida Nagyová
Asistent trénera:  Ján Ksenič
Lekár:   František Rigo
Lekár:   Tibor Letko
Kustód:   Peter Adamčiak
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BRANKÁRI
1 Ľuboš Kamenár  17.06.1987
31 Dobrivoj Rusov   13.01.1993
71 Dominik Takáč   12.01.1999
72 Martin Vantruba  07.02.1998

OBRANCOVIA
2 Lukáš Štetina   28.07.1991
3 Andrej Djurič   21.09.2003
5 Miha Kompan Breznik  05.10.2003
13 Marek Ujlaky   03.12.2003
18 Martin Šulek   15.01.1998
24 Kristián Koštrna  15.12.1993
26 Sebastian Kóša   13.09.2003
29 Martin Mikovič   12.09.1990
77 Kazeem Bolaji   13.12.2002

STREDOPOLIARI
6 Roman Procházka  14.03.1989
8 Samuel Štefánik  16.11.1991
11 Philip Azango   21.05.1997
14 Tomislav Krizmanić  21.04.2001
17 Jakub Paur   04.07.1992
20 Azeez Oseni   16.10.2002 
23 Erik Daniel   04.02.1992 
25 Filip Bainovič    23.06.1996
27 Ján Bernát   10.01.2001 
28 Martin Bukata   02.10.1993
70 Jaheem Burke    19.08.2001
80 Adrian Zeljković  19.08.2002
97 Kelvin Ofori   27.07.2001

ÚTOČNÍCI
57 Michal Ďuriš   01.06.1988
88 Tomáš Poznar   27.09.1988

FC SPARTAK TRNAVA

Fyzioterapeutka:  Lenka Jurišičová
Lekár:    Viliam Vadrna
Lekár:    Marko Bernadič
Masér:    Tomáš Hološka
Vedúci mužstva / kustód: Martin Bohunický

CESTA DO FINÁLE:
2. kolo:  ŠK Šurany (v)     8:0
3. kolo:  OFK Baník Lehota pod Vtáčnikom (v)  2:1
4. kolo:  MŠK Považská Bystrica (v)    2:1
5. kolo:  FC Košice (v)     3:2
Štvrťfinále: MFK Zemplín Michalovce (v)   2:0
Semifinále: FK Železiarne Podbrezová (d)   1:0
Semifinále: FK Železiarne Podbrezová (v)   0:0

REALIZAČNÝ TÍM:
Hlavný tréner:   Michal Gašparík
Asistent trénera:  Marián Hodulík
Asistent trénera:  Tomáš Prisztács
Tréner brankárov: Pavel Kamesch
Kondičný tréner: Michal Kukučka
Fyzioterapeut:  Andrej Matonok
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Trnava je jednoznačný favorit
Po štyroch rokoch opäť zabojujú futbalisti 
MFK Ružomberok o trofej v Slovnaft Cupe.  
V roku 2020 vo finále podľahli bratislavské-
mu Slovanu 0:1. Tentoraz bude proti nim stáť 
trnavský Spartak. Pre kormidelníka „Ruže“ 
Ondřeja Smetanu to bude prvé pohárové fi-
nále v jeho trénerskej kariére.

Ako hráč ste účinkovali v národných pohá-
roch vo viacerých krajinách. Ktorý zápas vám 
najviac utkvel v pamäti?
„Finále Českého pohára v roku 2008, v ktorom 
som si zahral v drese Liberca. Hrali sme proti 
Sparte Praha. Gól z hry nepadol, prehrali sme na 
penalty.“

My by sme vám pripomenuli dvojzápas štvrť-
finále Slovenského pohára z jari 2012. V  dre-
se bratislavského Slovana ste nastúpili proti 
Senici, za ktorú ste predtým tiež hrali, a vy-
padli po penaltách. Vybavujete si to?
„Áno. V prvom zápase sme prehrali 0:2. Odveta 
sa hrala na Pasienkoch, náskok súpera z prvého 
duelu sme zlikvidovali. Rozhodovali penalty, ja 
som svoju premenil, ale v nich boli úspešnejší 
Seničania.“ 

Zhodou okolností ste svoje trénerské účinko-
vanie začali v Ružomberku zápasom Slovnaft 
Cupu proti Liptovskému Mikulášu len 24 ho-
dín po vašom príchode do klubu, s infarkto-
vým penaltovým koncom, pre váš tím úspeš-
ným. Ako ste videli tento rozbeh?
„Štart bol naozaj rýchly, na rozpozeranie sa  
a nabratie informácií nebolo veľa času. Ťažili 
sme zo skúseností realizačného tímu a momen-
tálneho stavu. Zápas sme nakoniec zvládli, dalo 
sa to aj lepšie, ale to už je jedno. Dôležitý bol po-
stup, hoci aj po penaltách.  Bol to derby zápas a 
v nich to občas tak chodí. Pre mňa bol zaujímavý 
tým, že som začal poznávať tím a dôležité bolo 
odštartovať víťazne, tlak bol preto enormný.“

Hneď po zápase s L. Mikulášom ste sa zrejme 
nezaoberali myšlienkami, až kam to v pohári 
môžete dotiahnuť...
„Priorita v tom týždni bola, aby sme nastavili 
mužstvo na ligový zápas so Žilinou. Pohár sme 
už neriešili. Ale, samozrejme, cieľ zostával ne-
zmenený, dôjsť v ňom čo najďalej.“

Kľúčovým duelom na ceste do finále bolo ví-
ťazstvo vo štvrťfinále na horúcej pôde Dunaj-
skej Stredy. Súhlasíte?
„Dunajská Streda bola zatiaľ najťažším súperom 
v pohári. Zápas sme zvládli výsledkovo, a ak si 
odmyslím dve situácie, v ktorých sme pustili DAC 

do šancí, aj herne. Boli síce pasáže, keď sme boli 
pod veľkým tlakom, no postupne sme sa nady-
chovali, osmeľovali a vyšlo to. Bolo to najdôleži-
tejšie víťazstvo v doterajšom priebehu pohára.“

Cez treťoligé Lipany to bol bezproblémový 
postup, aj keď s „kozmetickou chybou“ – do-
mácou prehrou v odvete. Z pohľadu finále to 
však zrejme žiadnu rolu nehrá, či?
„Nevidím dôvod, prečo by malo. Dvojzápas sme 
zvládli 5:1, povinnosť velila rozložiť si sily, veľa 
hráčov bolo po zranení, respektíve toľko nehrali. 
Aj preto sme volili takú zostavu. Isteže, z výsled-
ku sme boli sklamaní, ale to je futbal.
Postup bol jednoznačný, a to je najdôležitejšie.“

Čo znamená pre klub a pre vás osobne, že ste 
vo finále?
„V tejto chvíli, myslím si, to ešte nič neznamená. 
Víťaz môže byť len jeden.“

Spartak má skúsenejší tím, dvakrát vyhral 
trofej za sebou, túži po hetriku. Ako mu  
v tom chcete zabrániť?
„Poviem to úplne jasne: Trnava je jednoznačný 
favorit. Ako ste to povedali: majú skúsenosti, po-
hár vyhrali dvakrát za sebou, v súťaži sú iks zá-
pasov bez prehry, je to druhý tím ligovej tabuľky, 
na jeseň hral európske poháre.

Tréner MFK Ružomberok ONDŘEJ SMETANA „hrá“ aj o svoju prvú pohárovú trofej ov
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Sme si toho vedomí, ale na druhej strane urobí-
me všetko pre to, aby sme boli úspešní my.“

Košická futbalová aréna by mala byť dôstoj-
ným dejiskom finále. Súhlasíte?
„Máte pravdu. Košice sú pekné mesto a majú 
krásny štadión. Verím, že okrem fanúšikov oboch 
táborov prídu aj miestni a ľudia z okolia Košíc  
a budú chcieť vidieť tento zápas. Verím, že atmo-
sféra bude dobrá a duel zaujímavý.“

Váš herný koncept vychádza z pevnej defen-
zívy, no keď na to príde, Spartak dokáže tiež 
brániť odušu. Nehrozí, že zápas bude pretak-
tizovaný? 
„Keďže sa hrá finále na jeden zápas, istá miera 
taktiky tam musí byť.   Môže sa však stať čokoľ-
vek, čo spôsobí, že v istom momente sa stane 
duel otvorenejší, zlomí sa... Nikdy sa nedá pred-
povedať, ako to bude prebiehať. Musíme sa pri-
praviť na všetky varianty.“

Vy ste národný pohár nevyhrali ako hráč,  
a zatiaľ ani ako tréner. Takže určite aj osobná 
túžba byť premiérovo úspešný, všakže?
„Dobrá otázka, na ktorú je len jedna odpoveď: 
samozrejme, že po tejto trofeji túžim.“

V roku 2006 získal Ružomberok svoju dote-
raz jedinú trofej v Slovenskom pohári práve 
po výhre nad Trnavou taktiež pod vedením 
českého trénera Františka Komňackého, po 
penaltách. Asi by ste to brali aj vy – či už s 
penaltami alebo bez nich.
„Odpoveď je podobná, ako pri predchádzajúcej 
otázke. Ide len o to, koľko vlasov mi vypadne...“

Rátate aj s pokutovými kopmi?
„Netvrdím, že rátame. Ako som však vravel, 
chceme byť pripravení na všetko, čo môže pri-
niesť zápas.“

Čo hovoríte na to, že v priebehu štyroch dní 
(1. mája finále pohára, 4. 5. ligový zápas) sa 
dvakrát stretnete so Spartakom a v hre bude 
Európa?
„Celú sezónu sme bojovali o prvú šestku i v po-
hároch o to, aby sme mohli hrať takéto zápasy. 
Aby vo finále sezóny sme mali o čo hrať. Aby sme 
narážali na ťažkých súperov a naši mladí hráči 
naberali skúsenosti, zlepšovali sa, posúvali sa. 
To sme chceli a sme radi, že takéto zápasy nás 
čakajú. Je skvelé, že to môžeme zažívať a o niečo 
hráme. Tlak v športe je privilégium a nemá ho 
každý. Musíme si to vážiť. Samozrejme, čím ste 
vyššie, tým je tlak väčší.“

Čím to, že pod vaším vedením prišlo na jar  
k takému výraznému obratu vo výkonoch  
a výsledkoch mužstva?
„Je to práca celého tímu, celého klubu. Od leta 
minulého roka potrebovalo mužstvo čas, aby si 
to sadlo, niektorí hráči sa potrebovali uzdraviť, 
dotrénovať. To, že sa to zlepšilo, je pracovitos-
ťou a charakterom hráčov, ich nastavením. To si 
však musia držať celú dobu.  Je to komplexný ba-
lík, prečo sa to stalo. Určite súdržnosťou a vôľou 
všetkých, úsilím niečo dosiahnuť. Inak by sa nám 
to nepodarilo.“

Ladislav Harsányi
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Budeme drzí a hnusní,
Spartaku nedáme nič zadarmo
Od detstva je spätý s MFK Ružomberok. A 1. 
mája ho čaká vrchol v jeho doterajšej hráčskej 
kariére vo farbách tohto klubu. Ak sa nič ne-
predvídané nestane, mužstvo privedie na tráv-
nik Košickej futbalovej arény vo finále Slovnaft 
Cupu proti Spartaku Trnava  s kapitánskou 
páskou na rukáve. A Marek Zsigmund verí, že v 
ňom urobia fanúšikom ružomberského klubu 
radosť.

Od prípravky si oblieka ružomberský futbalo-
vý dres, a až na hosťovanie na jednu sezónu  
v Liptovskom Hrádku, tričko iného klubu nikdy 
na seba nenatiahol. Za „Ružu“ hral aj jeho starý 
otec Jaromír Bartoš, ktorý sa veľkou mierou za-
slúžil o naštartovanie futbalovej kariéry svojho 
vnuka.

V lige nastúpil po prvý raz na posledných pár mi-
nút zápasu Sereď - Ružomberok 6. apríla 2019, 
keď ho na trávnik poslal tréner David Holoubek. 
Stabilným hráčom A-mužstva sa stal až pod 
vedením Jána Haspru ml. v sezóne 2019/2020. 
Jeho futbalový rozlet síce takmer na jeden celý 
rok zastavilo zranenia lýtka, no plnohodnotne 
sa vrátil do zápasového kolotoča a ukázal her-
ný progres. Ešte za trénera Petra Struhára sa  
z neho stal kapitán mužstva a páska mu zostala 
aj po jeho odchode.  „Je to veľká česť, ale zá-
roveň zodpovednosť voči sebe, spoluhráčom, 
klubu, fanúšikom,“ hovorí na margo toho, že 
mu zverili kapitánsku pásku.

Tohtosezónny pohárový film Ružomberka sme 
začali odvíjať od derby s Liptovským Mikulášom, 
ktoré favorit rozhodol vo svoj prospech až po 
penaltovom rozstrele – aj  Zsigmundovou záslu-
hou, keď v tretej sérii svoj pokutový premenil.  
„Ten pohárový zápas mám v čerstvej pamäti, 
bol to zápasový debut trénera Smetanu pri 
mužstve. Nový kormidelník, samozrejme,  
v tom čase ešte veľmi nepoznal káder.  Zá-
pas sme mali pod kontrolou, mali sme v ňom 
prevahu, viedli sme, ďalšie šance sme nepre-
menili. Potom prišlo vylúčenie nášho hráča, 
penalta a súper vyrovnal.  Následne som pri-
šiel na trávnik ja. V početnom oslabení sme 
to dobre ubránili a mohli sme aj rozhodnúť 
o víťazstve z hry. Penalty sú vždy lotéria, ale 
zvládli sme ich,“ rekapituluje Marek Zsigmund. 

Ružomberok potom preskočil ďalšie pohárové 
prekážky. „Cez Pohronie bolo našou povin-
nosťou postúpiť, aj keď súper trocha hrýzol. 

Štvrťfinále s Dunajskou Stredou bolo dote-
raz pre nás najťažším zápasom, na dôvažok 
sa hralo u súpera. Trocha sme mali šťastie, 
že v prvom polčase súper nepremenil svoje 
šance. Ako to však u nás v poslednom období 
chodí, vieme si počkať na našu šancu a často 
ju aj premeniť. Ten gól, ktorý sme strelili, bol 
naozaj dôležitý. A všetci sme boli radi, že to 
takto dopadlo,“  zhodnotil Zsigmund.

Semifinálový žreb bol pre Ružomberok priaz-
nivý, keď ako súpera im postavil do cesty Lipa-
ny, hrajúce o dve súťaže nižšie. „Súhlasím. Pri 
všetkej úcte, išlo o súpera z tretej ligy. Každý 
by bol rád, ak by v semifinále dostal súpera z 
nižšej súťaže. Musím však povedať, že zápasy 
s Lipanmi vôbec neboli ľahké. Prvý duel sme 
však zobrali s maximálnou vážnosťou, ako 
keby to bolo nejaké finále. Vďaka tomu sme si 
vytvorili päťgólový náskok do odvety a mohli 
sme do nej ísť pokojne. Lipany vedeli a vedia 
hrať futbal, ukázali to aj v druhom zápase. 
Hoci sme nastúpili s premiešanou zostavou, 
tá prehra zamrzela,“ opísal kapitán Ružomber-
ka semifinálové duely svojho mužstva.

Kapitán MFK Ružomberok MAREK ZSIGMUND si je vedomý sily Trnavy, ale tvrdí:
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Kým MFK už mal finále isté, o jeho súperovi sa 
rozhodovalo v dramatickej semifinálovej odvete 
duelu Podbrezová – Trnava. Koho si želal Zsig-
mund za súpera vo finále z tejto dvojice? „Prav-
dupovediac, premýšľal som, koho by som si 
želal viac z tohto dua. Aj sme o tom debato-
vali so spoluhráčmi. Hoci oba tímy hrajú iným 
štýlom, sú úplne odlišné, na nič sme neprišli. 
Trnava je skúsenejšia, čo možno hrá v jej pro-
spech, myslím si však, že je to úplne jedno. 
Ťažké finále by bolo aj s Podbrezovou a ťažké 
bude i s Trnavou,“ odpovedá Zsigmund.

Ako zvládnuť finále proti skúsenej Trnave, ošľa-
hanej dvoma víťaznými finálovými triumfmi po 
sebe? „Mne sa o tom ťažko hovorí, pretože 
ide o moju finálovú premiéru v pohári. Urči-
te však musíme dať dôraz na tímovosť, čo je 
naša silná stránka. Poctivá defenzíva a úder-
nosť vpredu. Budeme hrýzť. Budeme drzí. Bu-
deme hnusní. Trnave nedáme absolútne nič 
zadarmo. Verím, že to vyhráme.“

Ako by charakterizoval najväčšie zbrane súpera? 
„Sú výborní v defenzíve a majú silné individu-
ality smerom dopredu. Keďže defenzívy vyni-
kajú tak v prípade Spartaka, ako aj  v našom, 
prvý gól môže mať obrovskú dôležitosť. Finá-
le je otvorené a uvidíme, ako to dopadne.“ 

V každom prípade sa teší na futbalové prostre-
die a kulisu Košickej futbalovej arény: „Nepo-
chybujem, že na finále bude skvelá atmosfé-
ra. Spartak je známy svojimi fanúšikmi, ale 
verím, že sa ani naši priaznivci nenechajú 
zahanbiť. Viem, že sa chystali na tento zápas 
na čele s fanklubom, takže verím, že „Ruža“ 
bude v čo najväčšom počte zastúpená na šta-
dióne. Verím, že našich fanúšikov potešíme. 
Sme optimisti a urobíme všetko pre to, aby 
sme vyhrali.“

Ak by rozhodoval penaltový rozstrel, nechýbal by 
Zsigmund medzi piatimi „vyvolenými“? „Nemal 
by som problém ísť na pokutový kop,“ reaguje 
na otázku.

Mal iba deväť rokov, keď Ružomberok získal do-
posiaľ svoju jedinú trofej v Slovenskom pohári.  
V roku 2006 bol vo finále súperom taktiež  
trnavský Spartak. V zápase sa diváci gólu nedoč-
kali, no po strelách z bieleho bodu sa radovali 
Ružomberčania. Pamätá si na tento duel Marek 
Zsigmund? „Dokonca som na tom zápase bol. 
Bolo to na bratislavských Pasienkoch. Muž-
stvo vtedy získalo double a malo výborný ká-
der. Z finále si pamätám len nejaké útržky. 
Viem však, ako to tam dopadlo a kiežby sa to 
rovnako skončilo aj teraz,“ zaželal si ružom-
berský kapitán.

Ladislav Harsányi
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Za hetrikom v zasľúbenej aréne
Vytúžené finále je tu. V Spartaku Trnava po 
dvoch víťazstvách za sebou túžia po hetriku. Mo-
tivácia je veľká. Ešte nikomu na Slovensku sa do-
máci pohár nepodarilo vyhrať trikrát za sebou. 
„Tešíme sa aj zo série 23 zápasov bez prehry, 
je to určite výborná vizitka mužstva,“ hovo-
rí tréner Spartaka Michal Gašparík ml. Mužstvo 
Spartaka pod jeho vedením prehralo v Slovnaft 
Cupe naposledy 6. apríla 2021 v Topoľčanoch  
s Trenčínom (0:1), odvtedy víťazí a postupuje. 
Cieľ je jasný. „Chceme vyhrať,“ dodáva 42-ročný 
tréner Spartaka. Stať by sa tak malo v košickej 
KFA, pre Spartak zatiaľ zasľúbenej. 

Trnavský Spartak sa dopracoval k tomu, po 
čom túžil a o čom hovorí od začiatku sezóny. 
Ste vo finále Slovnaft Cupu.
 „Bol to predsezónny cieľ, ale zároveň som ho-
voril, že stať sa môže kadečo. Aj silné mužstvá 
často vypadávajú s papierovo slabšími alebo  
s tímami z nižšej ligy. Celé mužstvo však k po-
háru pristúpilo vážne a koncentrovane. Žiaden 
zápas sme nepodcenili, do každého sme išli 
pripravení a koncentrovaní. Vrátilo sa nám to  
v ťažších zápasoch aj v podobe šťastia.“

Niežeby ste v lige mali zlé výsledky, ale čím 
to je, že v posledných ročníkoch pohára Spar-
tak tak šliape? Tých 23 zápasov už nie je šta-
tistická náhoda. Čím to je?
„Tým, že sa vieme pripraviť na ten jeden jed-
notlivý zápas. Dokázali sme to aj v zápasoch 
európskeho pohára. Vieme sa pripraviť takticky 
i mentálne, koncentrácia mužstva a následne  
i jeho výkonnosť vzrastá. Myslím si, že to bol 
kľúč k týmto zápasom. V dlhodobej ligovej súťaži 
rozhoduje kvalita kádra, ale v pohári to nemusí 
byť rozhodujúce. Rozhoduje daný deň, to, ako sa  
naňho pripravíte.“

Aká bola tohtosezónna cesta pohárom? 
„Oproti minulým rokom sme mali ťažšie semifi-
nále. Dostali sme v ňom najťažšieho možného 
súpera v podobe Podbrezovej. Pocítili sme to, 
ale nakoniec sme neinkasovali ani v jednom  
z dvoch zápasov. Bolo to však veľmi náročné,  
WWWv predchádzajúcich ročníkoch sme cez se-
mifinále prechádzali ľahšie. Na rozdiel od nich 
sme sa teraz vyhli penaltovým rozstrelom, pred-
tým sme mali minimálne jeden, alebo aj dva.“

Vaši hráči už majú na konte víťazstvá v pohá-
ri. Vidíte na nich, že to už vnímajú osobnejšie 
a chcú si sladkú chuť víťazstva zopakovať? 
„To sú presne tie pocity, ktoré hráči zažívajú! Tí, 

čo to už zažili, si to chcú zopakovať. Tí ďalší sa 
toho zas chcú dočkať. Na všetkých však vidieť, že 
máme spoločný cieľ, za ktorým ideme. Dúfame, 
že sa nám podarí i do tretice.“ 

Pre víťaza Slovnaft Cupu je pozitívom nielen 
získaná trofej, ale i výhodnejší kľúč do Euró-
py. Vnímate to? 
„Je to jeden z motivačných prvkov. Víťaz Slovnaft 
Cupu teraz nepôjde do predkola Konferenčnej 
ligy, ale o level vyššie do kvalitnejšej Európskej 
ligy. Na Slovensku sa pohár vníma aj tak, že je to 
najkratšia cesta do Európy. My sme pritom dob-
rým príkladom, že sa dá prebojovať aj ďalej.“ 

Pre vás osobne pôjde o štvrté pohárové finá-
le. V roku 2019 ste v Nitre uspeli ako asistent 
Michala Ščasného, v rokoch 2022 a 2023 zas 
ako hlavný tréner Spartaka. Dajú sa porov-
nať? 
„V Nitre to bol skutočne bláznivý zápas. Vyzera-
lo to, že vyhráme, lebo sme mali pekný náskok, 
Žilina vyrovnala, rozhodovali penalty. Bol to veľ-
ký emočný zážitok. Avšak, keď som bol hlavný 
tréner, bolo to pokiaľ ide o stresové situácie, 
niekoľkonásobne väčšie. Prvé finále sme hrali na 
Slovane. Viera vo víťazstvo bola možno o trochu 
nižšia ako o rok neskôr opäť proti Slovanu v do-
mácom prostredí. Všetci sme verili, že za pomoci 
vypredaného štadióna dokážeme Slovan zdolať. 
Tam som zažil najväčšiu emóciu. Bolo to vtedy, 
keď dal Kubo Paur v predĺžení gól na 2:1. Zažíval 
som najkrajší pocit, aký vo futbale je.“ 

Trnavský Spartak ťahá pod vedením MICHALA GAŠPARÍKA ml. v Slovnaft Cupe sériu 23 zápasov bez 
prehryov
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Bol dokonca najkrajší, pokiaľ ide o vašu tré-
nerskú kariéru? 
„Keby som mal vybrať jeden – jediný emočný mo-
ment, tak by to bol práve ten. Najprv to bol ten, 
keď dal Azevedo víťazný gól na Slovane, ale teraz 
spätne vyzdvihnem gól Kuba Paura. Päť minút 
pred koncom sme prehrávali, Taiwo vyrovnal a 
potom prišla erupcia radosti. Zážitkom bol i po-
stup cez Dnipro v Košiciach, postup do skupiny 
Konferenčnej ligy a zápasy v nej, ale spomínaný 
moment je na mojom prvom mieste.“ 

Posledné finálové páry obstarával Slovan  
a Trnava. Teraz ostal Slovan pred bránami se-
mifinále. Aké ste vtedy mali pocity? 
„Žiadne. Všetci okolo mňa sa tešili, ja som to tak 
neprežíval. Čo sa pre nás mení? Nič. Pokiaľ chce-
te ísť do finále a vyhrať pohár, musíte prejsť cez 
všetky prekážky. Nebol tam silný Slovan, tak sme 
hrali proti silnej Podbrezovej, ktorá vyradila Slo-
van na jeho štadióne.“ 

Košickú KFA asi máte radi pre postup cez  
Dnipro i preto, že sa vám tu darí, však? 
„Darí sa nám tu a veríme, že sa nám naďalej 
bude. Ešte sa nám nestalo, že by sme tu pre-

hrali či v lige alebo pohári. Postúpili sme tu cez  
Dnipro do skupiny. Sme aj trochu poverčiví, pre-
to sme chceli byť v tom istom hoteli, aby sme nič 
neporušili. Veríme, že sa nám podarí pretrhnúť 
zlú sériu s Ružomberkom a v Košiciach budeme 
znovu úspešní.“ 

Pohárovú súťaž ste hrali ako hráč, teraz ju 
prežívate ako tréner. Medzitým sa zmenila, 
je v nej viac účastníkov i kôl, tímy z ligy sa 
predstavujú na vidieku. Ako to vnímate? 
„Pozitívne. Bola to dobrá myšlienka, futbalu robí 
výbornú reklamu. Zažili sme zápasy na dedi-
nách, kde prišlo viac divákov ako na ligu. Boli to 
zaujímavé, často i ťažké zápasy. V Bolerázi sme 
postúpili po penaltách.“

Máte aj pocit, že ste takto získali nových fa-
núšikov? 
„Presne tak! Súvisí to s tým. Zažili sme to na vlast-
nej koži. Predtým nás vnímali možno z televízie, 
tak nás stretli osobne. Videli, že im prejavujeme 
rešpekt, takže sme sa neraz dozvedeli, že máme 
fanúšikov navyše.“ 

Mojmír Staško
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Chceme písať históriu! 
Je trnavský rodák. Aj preto je v duchu politi-
ky v kabíne kapitán Spartaka Trnava. Nikto 
to nespochybňuje. Pre fanúšikov Spartaka je 
Martin Mikovič garanciou a symbolom viery  
a vášne. Skutočný srdciar. V Košiciach, na šta-
dióne, na ktorý majú spartakovci len pekné 
spomienky, chce so spoluhráčmi získať pohár 
tretí raz za sebou. „Spravíme pre to všetko,“ 
hovorí 33-ročný Martin Mikovič.

V Trnave sa od začiatku sezóny hovorilo o túžbe 
dostať sa do finále Slovnaft Cupu 2023/2024. 
„Splnili sme to. To, že sme tam, je veľká vec. 
Ale tým sa to nekončí. Vieme, v akej pozícii 
sme. Môžeme vyhrať pohár trikrát po sebe 
a písať históriu. Možno nám zodpovednosť 
aj trochu bude zväzovať nohy, ale urobíme 
všetko pre to, aby sme uspeli. Aj v semifiná-
le s Podbrezovou to tak trochu bolo, na našej 
hre to bolo vidieť. Finále však chceme vyhrať. 
Spravíme pre to všetko,“ hovorí Martin Miko-
vič, ktorý momentálne hráva na pozícii ľavého 
obrancu. 

Spartak v tejto edícii Slovnaft Cupu začal v Šura-
noch (8:0), pokračoval v Lehote pod Vtáčnikom 
(2:1) a v Považskej Bystrici (2:1). Previerkou boli 
potom duely v Košiciach (3:2) a Michalovciach 
(2:0). „Hrali sme proti ligistom a navyše von-
ku. Nie je nič príjemné hrať na východe, ale 
ukázala sa sila nášho mužstva. V Košiciach 
sme dvakrát prehrávali, v závere sme to oto-
čili. Bolo to aj o našej mentalite, o tom, že 
sme všetko podriadili úspechu,“ dodáva Mar-
tin Mikovič. 

Veľmi náročné bolo semifinále. Po góle Romana 
Procházku vyhral Spartak doma nad Podbrezo-
vou (1:0), na jej trávniku aj vďaka výkonu branká-
ra Dominika Takáča doslova „vykopal“ bezgólovú 
remízu. „To bol celkovo veľmi ťažký dvojzápas. 
V odvete sme to zvládli aj so šťastím. Zopa-
kujem to, čo som povedal hneď po odvetnom 
zápase – Podbrezová bola výborná v prvom 
polčase, zavrela nás a do ničoho nepúšťala. 
S Božou pomocou sme udržali výsledok 0:0. 
,Taki´ dosť pochytal, oni zas nevyužili nejaké 
šance. Za to si môžu sami. Ak by ich využili, 
boli by vo finále oni. Na druhej strane, to isté 
sa doma stalo nám. Ak by sme využili svoje 
možnosti, vyhráme 3:0 a odveta by už možno 
bola o inom.“ 

Martin Mikovič v Slovnaft Cupe odohral už 23 zá-
pasov. Prvýkrát sa v ňom v drese Spartaka pred-

stavil ešte v sezóne 2009/ 2010, keď vo finále po-
hára v Michalovciach Spartak podľahol Slovanu 
zdrvujúco 0:6. „Prvé finále si dobre pamätám. 
Pred ním sme mali veľa zranených hráčov, 
pričom to boli tí skúsenejší. Hrali sme v mlad-
šej zostave. Slovan mal vtedy excelentné 
mužstvo, takže nás sfúkol. Na ďalšie finálové 
zápasy spomínam radšej, hoci v tom druhom 
som pre zranenie nehral.“ 

V minulom roku vo finálovom zápase medzi 
Spartakom a Slovanom v zápase, ktorý sa hral 
na trávniku City arény – Štadióna Antona Mala-
tinského, trnavský srdciar chýbal. „Operovali mi 
meniskus, bolo to asi mesiac a pol pred finá-
le, takže to bolo pre mňa pasé. Prežíval som 
to však ešte viac. Na tej tribúne to bolo horšie 
ako na ihrisku. Inak bolo na tom zápase všet-
ko pekné. Aj to, že sme prehrávali a vyrovnali 
sme. Išli sme do predĺženia a v ňom sme už 
hrali v eufórii. Hnal nás celý štadión, chalani 
hrali super. Otočili zápas so Slovanom pred 
našimi skvelými fanúšikmi. Bolo to super!“

Trnavský srdciar a kapitán Spartaka MARTIN MIKOVIČ má o cieli  
pred finálovým zápasom Slovnaft Cupu jasno: 
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Trnavský Spartak ťahá sériu 23 zápasov v rade 
bez prehry v Slovnaft Cupe. Keď sa Martina 
Mikoviča opýtame, či si pamätá poslednú pre-
hru, neváha. Bol pri nej. „Bolo to s Trenčínom  
v Topoľčanoch. Počas covidu. Prehrali sme 0:1. 
Bol to vyrovnaný zápas, ako sme prehrali, tak 
sme mohli vyhrať. Asi najväčšia spomienka 
sa mi spája s Kubom Gričom. Bola príjemná. 
Kubo nenastúpil, odišiel skôr, pretože sa mu 
narodila dcéra. Bol dohodnutý s trénerom,  
že ak sa niečo bude diať, tak uteká preč.“  

Finále tejto edície Slovnaft Cupu sa hrá v Košic-
kej futbalovej aréne (KFA). Nie je to štadión, proti 
ktorému by Trnavčania namietali. Nik nepochy-
boval o tom, že trnavský Spartak bude hnať za 
úspechom v Košiciach veľká fanúšikovská pod-
pora. „Koordinátor našich fanúšikov mi pove-
dal,  že hneď na začiatku sa za pol dňa predalo 
do sektora našich fanúšikov 850 vstupeniek. 
Už to bol pekný počet. Fanúšikov budeme 
mať určite i v ďalších sektoroch, určite sa 
pridajú aj takí, ktorých máme na východe.  
O našu podporu sa nebojím… Páči sa mi aj 
to, že fanúšikovia si dohadovali, že pôjdu  

v bielych tričkách. Môže to vytvoriť pekný 
efekt.“ 

Keď spomíname farby – oranžová ružomberská 
Trnavčanom až tak „nechutí“. „To nie. Trnava 
má čo Ružomberku vracať aj z pohľadu finále 
pohára, pripomeniem zápas z roku 2006, keď 
na Pasienkoch vyhral Ružomberok po penal-
tách. Máme s Ružomberkom negatívnu sériu, 
tak ako má Podbrezová s nami. Tá to mohla 
v semifinále zlomiť, ale nepodarilo sa jej to. 
Verím, že my to dokážeme. Pravda, jedna 
vec je séria v lige, druhá je pohár. Hráme už 
tretie finále. Hráči Ružomberka nemajú takú 
skúsenosť a ja verím, že práve to sa v tomto 
zápase ukáže. Naše skúsenosti z ťažkých zá-
pasov, ktoré sme nadobudli. Verím, že to sú 
faktory, ktoré budú hrať v náš prospech. Ide-
me do toho s pokorou a rešpektom, ale keď 
si to dáme všetko dokopy, tak si myslím, že 
sme favorit.“

Mojmír Staško 





Zbierajte body a vyhrávajte. Sti ahnite si aplikáciu 
Slovnaft  Move a pridajte sa tak do tí mu, ktorý má 
už viac ako 600 000 fanúšikov. Zažite vlnu lákavých 
zliav a výhodných ponúk.

slovnaft move.sk
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